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Sneider Tamás
országgyűlési képviselő

Országgyű lés Hivatal a

Irományszám :

Érkezett: 2017 SIEPT Z 9,

Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,

az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok intézni az Emberi Erőforrások
Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Miért nem tartotta fontosnak a kormány a szegénységr ől és a társadalmi egyenlőtlenségekről
szóló fórumon történő részvételt?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter úr!

A tegnapi nap a Stádium28 Kör szervezésében tartottak egy nyilvános fórumot a szegénységr ől, az
egyenlötlenségekrő l és a kirekesztésrő l a Párbeszéd Házában. A fórum szervezője, Ferge Zsuzsa, az
MTA rendes tagja volt, aki az ugyancsak az MTA tag Szelényi Iván, illetve Havasi Éva, KS H
főtanácsadó mellett tartott előadást mintegy 20-20 percben. Az előadásokat követően tervezett vita
sajnos elmaradt, ugyanis a kormány részérő l várt meghívott vendég, Czibere Károly egyszerűen nem
jelent meg. Hozzáteszem, más sem . A teltházas rendezvény mintegy 180-200 hallgatója joggal fejezt e
ki csalódottságát, az egyikük a fórum végi hozzászólásokban meg is jegyezte :

„A szegénység számos típusa mellett, ma megismerhettük a politikai szegénységet is . Amikor egy ilyen
fontos téma kormányzati felelőse, de egy munkatársa sem veszi a fáradságot, hogy eljöjjön . . . ”

Tisztelt Miniszter Úr !

Azt gondolom, a fórum témája önmagában kiemelt kormányzati figyelmet érdemelt volna, de lévén a z
előadók közismert szakértők, megkerülhetetlen szakmai tekintélyek, így – ha egyetérteni nem is –
párbeszédet folytatni, vitázni és érvelni az álláspontjukkal szemben elvárható lett volna . Persze ha van
kormányzati álláspont, és az védhető.

Miért nem tartotta fontosnak a kormány a szegénységrő l és a társadalmi egyenlőtlenségekrő l szóló
fórumon történő részvételt?

Tisztelettel,

	

	
Sneider Tamás

Jobbik Magyarországért Mozgalo m

Várom megtisztel ő válaszát!

Budapest, 2017 . szeptember 29 .


	page 1

